
ДЕТСКА ГРАДИНА ГР.ЧЕПЕЛАРЕ 

П Р О Т О К О Л       № 4 

Днес 08 .06.2020 г. проведе заседание на Обществения съвет на ДГ 

гр.Чепеларе при следния дневен ред: 

1.Обсъждане на противоепидемичните мерки в ДГ Чепеларе и тяхното 

спазване/ прилагане. 

2.Обсъждане на допълнителни възможности за осигуряване на безопасна 

среда, с цел запазване здравето на персонала и децата, посещаващи детското 

заведение. 

3. Разни. 

Присъстват: Гергана Трифонова,  Луиза Дишлиев,   Дияна Синьокова,  Лора 

Бошнакова и Йордана Карамитева. 

По точка първа от дневния ред отношение взеха: 

Гергана Трифонова сподели своите наблюдения – спазва се ежедневния 

сутрешен  филтър на децата с измерване на температурата, дезинфекция на 

краката на децата при влизане, спазване на дистанция между родителите, 

водещи децата и недопускане на родители и други външни лица в сградата. 

Луиза Дишлиева – получих запитване от родители, трябва ли персоналът на 

ДГ да е с маска/ шлем по време на работа, защото децата съобщават, че 

маските/шлемовете не се носят постоянно. 

Гергана Трифонова – имам наблюдения, че децата от яслените групи в 

подходящо време не се извеждат на открито, което е препоръчително в тази 

епидемична опасност. В затворени помещения опасността от заразяване е 

значително по-висока. 

По точка втора от дневния ред отношение взеха: 

Й.Карамитева – при прием на децата сутрин е добре да се дезинфекцират 

ръцете на децата още на входа. Личните предпазни средства на персонала 

да се ползват постоянно, като за удобство се редуват маска и шлем. 

Гергана Трифонова – престоят на децата на открито трябва да е в голяма 

част от дневния режим, включително и за децата от яслените групи при 



подходящо хубаво време. Да се разнообразяват дейносттите на открито – 

спортни, музикални, състезателни игри, рисуване на асфалт/плочки и др. 

повърхности, игри със спортни уреди и др. Да се спазват стриктно и 

препоръките на РЗИ за дезинфекция на дворните уреди и играчки.  

Дияна Синьокова – игрите в пясъка са любими на децата през лятото, но 

пясъчниците трябва да са чисти и за целта предлагам да се покриват вечер, 

след навлажняване/измиване.  Така няма дя се използват от бездомни кучета 

и котки. 

По точка трета от дневния ред: 

Гергана Трифонова постави за обсъждане вапроса за децата от яслените 

групи, които са навършили 3 години и трябва да изчакат до септември, до 

оформяне на нова първа група на тригодишните деца. 

Оформи се предложение до директора на ДГ – при възможност децата от 

яслените групи, които са навършили 3 годишна възраст да се обособят в 

самостоятелна група до приемане в първа възрастова група. 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито. 

Протоколчик: 

Й.Карамитева…..П….. 

Лора Бошнакова…..П….. 

Нели Зайкова……П…… 

 

 

 

 

 

 

 

 


